
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Broj: 2167-18 - 17/2-2013. 

Poreč, 12 04. 2013. 

 

                                                                                                                

Z  A  P  I  S  N  I  K 
s redovne godišnje Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča 

održane dana 12. travnja 2013. godine, s početkom u 18,00 sati 

u Boćarskoj dvorani „Veli Jože“ – sala za sastanke 

 

Evidencija prisutnosti : 

 

Ime i prezime Izborna jedinica - klub 

Milan Markeţić Košarkaški klub Poreč 

 DarkoSolesa Karate klub Finida 

 Martin Filipović TK „Pro 2000“, TK „Poreč“ 

 Stjepan Lukačić GSTK „Poreč“, STK „Nova Vas“ , STK „Ţbandaj“ 

Denis Ţivolić MK „Špada“,BK“Poreč“,SBK „Goffy“,BBK V.Joţe, 

KK „Zmaj“ 

Luciano Daris Boćarski klub „IstraPoreč“ 

Livio Velenik Nogometni klub „Jadran-Poreč“ 

Ruţica Močibob ŢKK „Istra“, BKK „Istra“ 

Eduard Dţoni Rukometni klub „Poreč“, ŢRK „Poreč“ 

Loris Benassi Udruga kineziologa, Škol. sport. klubovi 

Edi Ţuţić KDPSR, PK „Poreč, Vaterpolo klub Poreč 

Janko Karlo Hrvački klub „Poreč“ 

Petar Popović Zajednica boćarskih klubova Poreč 

Alfredo Mendiković Jedriličarski klub „Horizont“ 

Dario Bonaca Šahovski klub „Vladimir Gortan“ 

Anton Tomičić SRD „Zubatac“ 

Jadran Tintor Odbojkaški klub „Poreč“ 

Dolores Bezmalinović KRSG, Aeromix 

Mario Paljar Atletski klub „Maximus“ 

ODSUTNI :  

Petar Mušković DPDSR 

Dragan Zdjelar TWK „Poreč“, KBK „King“ 

OSTALI PRISUTNI:  

Nadija Mendica Predsjednica Nadzornog odbora SZGP 

Nenad Ferenčić Član Nadzornog odbora SZGP 



Franko Buda Tajnik SZGP 

Marija Jugovac Predsjednica RK „Poreč“ 

Ţeljko Šajtoš Predsjednik GSTK „Poreč“ 

Patricija Jugovac-Kos Predsjednica ŢRK „Poreč“ 

Nataša Basanić-Čuš Član Izvršnog odbora SZGP 

Vjera Mušković Član Izvršnog odbora SZGP 

Marko Uljančić KK „Istra“ 

Dean Radolović KK „Istra“ 

Draţen Poţarić novinar 

Kristijan Klarić novinar 

 

 

Spisak – evidencija prisutnosti redovnoj godišnjoj sjednici Skupštine SZGP za 2012. 

godinu je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 

Redovnu godišnju sjednicu Skupštine Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu 

otvorio je predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča Milan Markežić, pozdravio sve 

prisutne, konstatirao da od 21 člana Skupštine sjednici prisustvuje većina od 19 članova, 

te predložio slijedeći 

 

DNEVNI  RED : 

 

1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata, 

2. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika, 

3. Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01.01.-31.12.2012. 

4. Izvješće o izvršenju Financijskog plana SZGP za  2012. godinu, 

5. Izvješće Nadzornog odbora SZGP za 2012. godinu, 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje zaključka o prihvaćanju Programa rada 

SZGP za 2013. godinu, 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje zaključka o prihvaćanju Financijskog plana 

SZGP za 2013. godinu, 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Kalendara sportskih manifestacija u 2013. 

9. Razmatranje zahtjeva i donošenje zaključka o prijemu klubova-udruga u 

članstvo Sportske zajednice Grada Poreča, i to: 

- košarkaškog kluba „Istra“, 

- ki-aikido kluba „Poreč“, 

- automobilističkog kluba D.T., 

- skijaškog kluba „Poreč“, 

- motociklističkog kluba „Istra Poreč“. 

 

10. Razmatranje matične evidencije podataka klubova-udruga članica SZGP i 

donošenje zaključka o brisanju određenih klubova-udruga iz evidencije članstva 

SZGP, 

11. Razno. 

 

Dnevni red sjednice Skupštine prihvaćen jednoglasno. 

 

 

Prije rasprave po točkama dnevnog reda Loris Benassi, član Skupštine, ispred Udruge 

kineziologa Poreč, predložio da se oda počast minutom šutnje preminulom Šegon Ivanu, 



zaslužnom sportskom djelatniku Grada Poreča, što je Skupština prihvatila jednoglasno i 

odala počast. 

 

AD. 1. Otvaranje Skupštine i verifikacija mandata. 

 

Uvodnom riječi predsjednika Sportske zajednice Grada Poreča Milana Markeţića i 

konstatacijom o broju prisutnih sjednici Skupštine  točka 1. dnevnog reda usvojena. 

 

AD.2. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika, 

 

Predsjednik Milan Markeţić radi efikasnosti odvijanja sjednice za zapisničara predloţio 

Buda Franka, tajnika SZGP, a za ovjerovitelje zapisnika – Tomičić Antona i Basanić-Čuš 

Natašu. 

 

Skupština jednoglasno, bez rasprave, donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Za zapisničara se izabire Buda Franko, a za ovjerovitelje zapisnika Anton Tomičić i Nataša 

Basanić-Čuš. 

 

AD.3. Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01.01.-31.12.2012. 

godine, 

 

Predsjednik Milan Markeţić ističe da je izvješće dostavljeno u pisanoj formi, ali osjeća 

potrebu da pojedina poglavlja posebno usmeno obrazloţi. Posebno se osvrnuo na problem 

upravljanja sportskim objektima, a naročito sportskom dvoranom „Ţatika“. Smatra da bi se 

Sportskoj zajednici trebala dati veća autonomija u upravljanju sportskom dvoranom 

„Ţatika“, i iz toga izvući više financijske koristi za Sportsku zajednicu, odnosno klubove, a 

ne da se ona uglavnom za odreĎene gospodarske manifestacije, ali i za sportske, daje 

besplatno, a svi reţijski troškovi na teret Sportske zajednice, odnosno klubova. 

 

Ţuţić Edi – Klub za daljinsko plivanje i sportsku rekreaciju – smatra da bi odnos Grada 

Poreča i SZGP oko upravljanja „Ţatikom“ trebalo postaviti u drugačiji odnos i u tom 

smislu traţi opširnije objašnjenje. Smatra da se Sportska zajednica nalazi u 

neravnopravnom poloţaju, da to direktno osjećaju klubovi i da u tom smislu utjecaj Grada 

treba biti minimalan. 

 

Benassi Loris – Udruga kineziologa – ima primjedbe na broj članova po klubovima, a 

pogotovu na broj onih koji se aktivno bave sportom, jer kad bi te brojke odraţavale pravo 

stanje, onda ti podaci ne bi govorili da smo znatno ispred europskog prosjeka, što ipak nije 

slučaj. 

 

Zaključujući raspravu predsjednik je predloţio, a Skupština jednoglasno donijela slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Izvješće o radu Sportske zajednice Grada Poreča za razdoblje 01.01.-31.12.2012. 

godine. 

 



AD.4. Izvješće o izvršenju Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. 

 

Buda Franko u osnovnim crtama obrazloţio je Financijski plan za 2012. godinu. Ističe da 

je koncem godine Grad Poreč ostao duţan SZGP ukupno 1.577.870,00 kuna i da je u 

razdoblju od 01. siječnja do dana odrţavanja ove skupštine u korist SZGP uplaćeno 

1.087.183,00 kune, te da je ostao dug od 490.687,00 kuna. To je ustvari dug prema 

klubovima, a ostala su neizmirena i druga potraţivanja – osiguranje imovine, dio 

prijevoznih troškova, liječnički pregledi i drugo. Prekoračili smo mnoge troškove, a to je 

posljedica toga da nitko ne prihvaća mjere štednje i racionalizacije, svaki klub gleda 

isključivo svoje potrebe i interese, nema solidarnosti i razumijevanja.  

 

Tomičić Anton – Sportsko ribolovno društvo „Zubatac“ – smatra da se Grad mora jače 

povezati s privrednim subjektima i turističkim zajednicama, kako grada Poreča, tako i 

Istarske ţupanije, u sufinanciranju sportskih manifestacija. 

 

Popović Petar – Zajednica boćarskih klubova Grada Poreča – postoji velika 

neujednačenost u raspodjeli sredstava, jer neki klubovi su podmireni u cijelosti, a naša 

udruga s manje od 50% što je nedopustivo. Time se direktno ugroţava aktivnost svih 

boćarskih klubova na području Grada Poreča. Manjak sredstava treba prioritetno 

rasporediti, odnosno doznačiti u korist onih klubova, koji su neopravdano manje dobili. 

 

Filipović Martin – Tenis klub „PRO 2000“ – mi smo uz boćare najviše zakinuti u 

sufinanciranju i tu praksu treba ubuduće izbjegavati.  

 

Dţoni Eduard – Rukometni klub „Poreč“ – stavlja primjedbu u svezi troškova  koji terete 

rukometni klub – redarske usluge za festival rukometa, prijevoz kluba do zračne luke 

Bergamo (I) i troškovi meĎunarodne rukometne utakmice Hrvatska – Švedska.  

 

Lukačić Stjepan – Gradski stolnoteniski klub Poreč – ističe da turistička privreda izdvaja 

10% provizije od smještaja i da to uplaćuje za sportske manifestacije, pa postavlja pitanje 

kuda se usmjeravaju ta sredstva. 

 

Paljar Mario – Atletski klub „Maximus“ – zalaţe se za osnivanje jednog radnog tijela koje 

će se angaţirati na pronalaţenju sredstava za sufinanciranje sportskih manifestacija. 

 

Basanić- Čuš Nataša- član Izvršnog odbora – pohvaljuje izradu materijala za Skupštinu, 

koji su sveobuhvatni i transparentni, otklanja svaki antagonizam izmeĎu Grada Poreča 

(gradonačelnika) i Sportske zajednice, jer on ustvari ne postoji, ukazuje na činjenicu da je 

segment sporta najozbiljnija cjelina gradskog proračuna, smatra da je članarina 

Hrvatskom olimpijskom odboru upitna, smatra da se suradnja i odnosi s privrednim 

subjektima odvija u sasvim drugačijim uvjetima od kada ti subjekti imaju svoje vlasnike, 

zalaţe se za formiranje jednog radnog tijela koje će biti od pomoći i Gradu  i 

gradonačelniku u pregovorima s privrednim subjektima kada se radi o pitanjima koji se 

tiču sporta i sportskih manifestacija, ukazuje na mogućnost većeg korištenja EU-fondova 

za potrebe sporta i da u tom smislu grad ima svoje stručne timove koje treba angaţirati i 

koristiti, ističe da je pobornik ideje za stvaranje fonda sredstava za izvrsnost u sportu i da 

smo pokrenuli inicijativu i stali, pa postavlja pitanje zašto?!! 

Na kraju svoje konstruktivne rasprave zalaţe se za drugačije upravljanje dvoranom Ţatika, 

kada su u pitanju gospodarske, sportske i druge manifestacije i smatra da se Sportskoj 

zajednici treba namiriti reţijske troškove i u tom smislu će se zalagati za takvo rješenje. 



Močibob Ruţica – Ţenski kuglački klub „Istra“ – postavlja pitanje oko liječničkih pregleda 

i troškova. 

 

Mušković Vjera – član Izvršnog odbora – smatra da rješenja u svezi smanjenja troškova 

treba traţiti alternativnim izvorima energije – prije svega plina, koji se u posljednje vrijeme 

uvodi na šire područje grada i na korištenju sunčeve energije ( solarni kolektori).   

 

Benassi Loris – Udruga kineziologa – smatra da su sva postavljena pitanja i inicijative 

dobre i da su to predmet interesa i razmatranja Izvršnog odbora, pa u tom smislu ne treba 

formirati posebno radno tijelo. 

 

Milan Markeţić sumirajući raspravu ocjenjuje da je ista bila konstruktivna, dao odgovore 

na neka pitanja, smatra da treba sačekati predstojeće izbore i onda uspostaviti 

odgovarajuću suradnju s novoizabranom vlašću, pogotovo oko zajedničkog upravljanja 

sportskim objektima, a naročito „Ţatikom“ koja je i danas u raspravi pobudila najveći 

interes, pa predlaţe Skupštini da se Financijski plan za 2012. godinu prihvati sa svim 

prijedlozima i sugestijama iz rasprave. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. 

godinu. 

Obvezuje se Izvršni odbor da sve iznijete prijedloge i sugestije iz rasprave analizira i 

raspravi i ponudi rješenja za bolje funkcioniranje Sportske zajednice Grada Poreča u 

cjelini, odnosno za realizaciju postavljenih ciljeva i zadataka. 

 

AD.5. Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu, 

 

Mendica Nadija, predsjednica Nadzornog odbora - ističe da je Nadzorni odbor izabran na 

izbornoj sjednici Skupštine SZGP koncem godine, pa da je bilo teško u kratkom vremenu 

sagledati problematiku poslovanja SZGP u cjelini, ali da si je NO dao truda i u tom smislu 

sastavio pisano izvješće, koje je članovima Skupštine podijeljeno na samoj sjednici. 

Ističe da NO ţeli biti aktivan u radu SZGP prvenstveno u cilju da ukaţe na probleme i 

propuste kako bi funkcioniranje i djelovanje SZGP u cjelini bilo sukladno propisima i 

postavljenim zadacima kroz programe i planove. 

U osnovnim je crtama usmeno obrazloţila stavke iz izvješća, posebno ukazujući na propuste 

koje u slijedećem razdoblju treba izbjeći odnosno otkloniti. 

Na kraju je istakla da bi trebalo uskladiti izbor NO sa odrţavanjem godišnje skupštine. 

 

Ferenčić Nenad -  član Nadzornog odbora – sugerira da bi bilo dobro da članovi NO budu 

uključeni u rad Izvršnog odbora, jer su tako na izvoru informacija i mogu utjecati na 

donošenje odluka, odnosno kreiranje politike SZGP. 

 

Benassi Loris – Udruga kineziologa – pohvaljuje izvješće NO i sugerira da se NO treba 

ubuduće pozabaviti i normativnim aktima SZGP, posebno Statutom, jer mu se čini da je u 

pripremi izborne skupštine bilo „grešaka u koracima“. 

 



Po završetku rasprave, na prijedlog predsjednika, Skupština je jednoglasno donijela 

slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Izvješće Nadzornog odbora Sportske zajednice Grada Poreča za 2012. godinu. 

Izvješće je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 

AD.6. Razmatranje prijedloga i donošenje zaključka o prihvaćanju Programa rada 

Sportske zajednice Grada Poreča za 2013. godinu, 

 

Milan Markeţić, predsjednik, u osnovnim crtama obrazlaţe prijedlog Programa rada 

Sportske zajednice Grada Poreča za 2013. godinu. 

 

Močibob Ruţica – Ţenski kuglački klub „Istra“ – izraţava ţaljenje što u realizaciju 

projekta „Odaberi sport“ nije obuhvaćeno kuglanje, jer za to postoje svi uvjeti i predlaţe 

ako se taj program  bude planirao i u narednoj godini, da se kuglanje obavezno uvrsti. 

 

Obzirom da nije bilo rasprave po prijedlogu predsjednik zaključuje raspravu i predlaţe 

Skupštini da se prijedlog Programa rada usvoji, uz primjedbu koju je iznijela Močibob 

Ruţica. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijeedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Program rada Sportske zajednice Grada Poreča za 2013. godinu. 

 

AD.7.  Razmatranje prijedloga i donošenje zaključka o prihvaćanju Financijskog plana 

Sportske zajednice Grada Poreča za 2013. godinu, 

 

Buda Franko obrazlaţe prijedlog Financijskog plana Sportske zajednice Grada Poreča za 

2013. godinu. Što se tiče sredstava iz Proračuna Grada Poreča-Parenzo ostajemo na istim 

stavkama, odnosno iznosima, iz 2012. godine, s time da je stavka – odrţavanje Sportske 

dvorane „Ţatika“ uvećana za iznos od 110.185,00 kuna na ime plaćenih klorinatora. 

Planiramo realizaciju vlastitih prihoda od 295.000,00 kuna. 

Sugerira svim klubovima-udrugama maksimalnu štednju i odgovorno ponašanje u trošenju 

sredstava za zajedničke potrebe klubova, jer je to još jedino što nam je preostalo. 

Sredstva za redovnu djelatnost klubova-udruga su ostala na razini iz prethodne godine, s 

time da imamo nepodmirene obveze prema klubovima iz prošle godine, u iznosu od cc 

450.000,00 kuna. Stav je Izvršnog odbora da svi klubovi koji nisu u cijelosti namireni da 

imaju prioritet u ovoj godini. 

 

Lukačić Stjepan – Gradski stolnoteniski klub „Poreč“ traţi da se planirana sredstva za STK 

„Ţbandaj“, koji je najavio prekid aktivnosti, doznače u korist GSTK Poreč. 

 

Benassi Loris –Udruga kineziologa – ukazuje na trošak Školskih sportskih klubova za 

korištenje sportske dvorane u Kašteliru, uz napomenu da je to direktan trošak Školskog 

sportskog saveza Hrvatske, koji je bio organizator natjecanja. 

 



Predsjednik Milan Markeţić na zahtjev GSTK Poreč odgovara da su to planirana sredstva 

za 2013. godinu i da se planirana sredstva za STK Ţbandaj ne mogu doznačiti u korist 

GSTK Poreč, te obzirom da nije bilo daljnje rasprave predlaţe da se usvoji Financijski plan 

SZGP za 2013. godinu onako kako je predloţen. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Financijski plan Sportske zajednice Grada Poreča za 2013. godinu. 

 

 

AD.8. Razmatranje prijedloga i donošenje Kalendara sportskih manifestacija u 2013. 

godini, 

 

Bez rasprave Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Usvaja se Kalendar sportskih manifestacija u 2013. godini. 

 

AD.9. Razmatranje zahtjeva i donošenje zaključka o prijemu udruga-klubova učlanstvo 

Sportske zajednice Grada Poreča, 

 

Milan Markeţić – zahtjeve za prijem u članstvo podnijeli se : 

- košarkaški klub „Istra“, 

- ki-aikido klub „Poreč“, 

- automobilistički klub D.T. Poreč, 

- skijaški klub „Poreč“, 

- motociklistički klub „Istra Poreč“. 

 

Svi su zahtjevi razmatrani na sjednici Izvršnog odbora i Izvršni odbor je utvrdio prijedlog, 

odnosno predlaţe da se u članstvo Sportske zajednice Grada Poreča prime slijedeći klubovi-

udruge : - košarkaški klub „Istra“ i ki-aikido klub „Poreč“, a ostali odbiju  uz obrazloţenje 

koje je iznijeto na sjednic Skupštine. 

 

Paljar Mario – skijaški klub „Poreč“ – zatečen sam prijedlogom Izvršnog odbora da se naš 

klub ne primi u članstvo SZGP. Posljednja skupština kluba odrţabna je u XI/ 2012. godine, 

nije došlo do izmjena u rukovoĎenju kluba, tj. predsjednik i tajnik ostali su isti. Naš klub 

vrši animaciju po školama, okuplja mladeţ i educira ih u tom smislu. Ne traţimo 

financiranje kluba, već jednom godišnje manji trošak za pehare, a knjigovodstvo vodimo o 

svom trošku. Stoga predlaţem da se prijedlog preispita i predlaţem Skupštini da skijaški 

klub „Poreč“ prihvati u članstvo SZGP. 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

U članstvo Sportske zajednice Grada Poreča primaju se slijedeći klubovi-udruge: 

- košarkaški klub „Istra“, 



- ki-aikido klub „Poreč“, i 

- skijaški klub „Poreč“. 

 

 

AD.10. Razmatranje Matične evidencije podataka klubova-udruga članica Sportske 

zajednice Grada Poreča i donošenje zaključka o brisanju određenih klubova-udruga iz 

Evidencije članstva Sportske zajednice Grada Poreča, 

 

Buda Franko –obrazloţio potrebu da se analizira članstvo klubova-udruga u SZGP koja 

proizlazi iz činjenice da imamo veliki broj klubova koji su neaktivni, odnosno koji ne 

izvršavaju svoju sportsku djelatnost. Smatra da je potrebno pojačati kriterije za prijem u 

članstvo, jer u ovom trenutku postoje samo dva razloga za podnošenje zahtjeva za prijem – 

voĎenje knjigovodstva i sufinanciranje odnosno dobivanje objekta za sportsku djelatnost. U 

ovom trenutku poslove knjigovodstva obavljaju dvije djelatnice i to za 42 kluba, a isti broj 

djelatnica je bio i kada se knjigovodstvo vodilo za samo 12 klubova. Pritisak klubova je 

velik i na Izvršnom je odboru zadatak da o ovom pitanju povede raspravu. 

 

Paljar Mario – zbor učitelja i trenera skijanja postoji i on djeluje, samo što je sjedište iz 

Poreča premješteno u Umag, 

 

Skupština jednoglasno donosi slijedeći  

 

Z A K L J U Č A K 

 

Iz članstva Sportske zajednice Grada Poreča brišu se slijedeći klubovi-udruge : 

- aero klub „Galeb“, 

- bridţ klub, 

- klub jedrenja na dasci, 

- klub odbojke na pijesku „Ţal“, 

- master pool, 

- moto klub „Poreč“, 

- nogometna škola „Poreč“, 

- odbojkaški klub „Tar“, 

- penjački klub „Picugi“, 

- streličarski klub „Poreč 99“, 

- speleološko društvo „Proteus“, 

- tenis klub „B.A.S.K.“, 

- tenis klub „Esta turist“, 

- taekwondo klub „Extrema“, 

- tang-su do klub „Istra“, 

- zbor rukometnih sudaca, 

- zbor učitelja i trenera skijanja, 

 

AD. 10. Razno. 

 

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo pitanja ni primjedbi. 

 

Predsjednik Milan Markeţić na kraju izraţava zadovoljstvo odrţanom sjednicom Skupštine, 

koja se odvijala u pozitivnom smislu, iznijeti prijedlozi i sugestije su dobri i biti će 



razmotreni na Izvršnom odboru, posebno je pohvalio trud i napor Nadzornog odbora, a 

svim se klubovima i sportskim djelatnicima zahvalio nas razumijevanju i suradnji. 

 

Sjednica Skupštine završila s radom u 20,40 sati . 

 

ZAPISNIČAR:                                      OVJEROVITELJI :                           PREDSJEDNIK                           

 

Franko Buda                                       Basanić-Čuš Nataša                            Milan  Markeţić 

 

                                                               

    Anton Tomičić 

                                                             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


